
The document you are trying to load requires Adobe Reader 8 or higher. You may not have the 
Adobe Reader installed or your viewing environment may not be properly configured to use 
Adobe Reader. 
  
For information on how to install Adobe Reader and configure your viewing environment please 
see  http://www.adobe.com/go/pdf_forms_configure.


 / 
.\SC+EN.jpg
To: The Manager   致: 经理
HSBC Bank (China) Company Limited 汇丰银行（中国）有限公司
(DDMMYYYY)
Date 
日期
Branch
分行
HSBC PREMIER FAMILY SERVICES
APPLICATION/CANCELLATION/JUNIOR ACCOUNT LIMIT SETTING FORM
卓越理财家庭金融服务申请/取消/卓越理财青少年成长账户限额管理表格
NOTE 注意：
1. Please tick (√) where applicable and complete this form in BLOCK LETTERS.  请在适当的方格内划上钩号（√），并用正楷填写。
2. Please delete whichever is not appropriate by crossing it out. 请删去不适用者。
3. If the applicant is an Advance customer, Mass customer or CNY settlement account holder, he/she will need to submit the service type conversion application form together with this form. 若客户申请时为运筹理财客户，个人综合银行客户或者人民币基本结算账户持有人，需同时填写服务类型转换申请表。
4. If the provision of services by HSBC falls short of your expectations, you can contact our 24-hour service hotline 95366 for complaint and feedback. You can also find other complain channels on www.hsbc.com.cn HSBC China official website. 如汇丰向您提供的服务未能符合您的期望，您可联系本行24小时服务热线95366进行投诉和建议。其他投诉渠道信息，您可登录汇丰中国官方网站www.hsbc.com.cn查询。
Immediate linkage with my immediate family member's account and application of HSBC Premier Family Services
与我的家庭成员账户相连共同申请[卓越理财] 家庭金融服务
•  We hereby apply for immediate linkage of our accounts with the Bank to our family member(s)'s account(s) with the Bank, and apply for HSBC Premier Family Services. We understand and acknowledge that subject to account holder's authorization, the linked family member(s) will be able to 1) view another family member's transaction details and asset information; 2) manage another family member's daily RMB cash withdraw limit of debit card, transactional RMB cash withdraw limit of debit card, daily overseas FCY cash withdraw limit of debit card, transactional overseas FCY cash withdraw limit of debit card, daily POS limit of debit card, transactional POS limit of debit card and daily third party payment platform transfer limit. 
   本人等愿将本人等在贵行的账户与家庭成员在贵行的账户相关联，共同申请「卓越理财」家庭金融服务。本人等理解和确认：受限于账户持有人的授权，账户相关联的家庭成员之间将有可能通过汇丰中国手机银行1）向彼此公开各自的交易详情和资产组合；2）管理对方的借记卡人民币取现每日限额、借记卡人民币取现单笔限额、借记卡境外外币取现每日限额、借记卡境外外币取现单笔限额、借记卡消费每日限额、借记卡消费单笔限额及第三方支付平台每日限额。 
• We understand and acknowledge if the combined monthly average Total Relationship Balance per person of all Linked Accounts falls below the HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank and if the combined monthly average Total Relationship Balance of any one account in the Linked Accounts falls below HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank, a monthly service fee will be charged from that specific account holder according to the Bank's Tariff of Accounts and Services (for personal customers). 
   本人等理解和确认：如账户相关联的家庭成员的人均账户月内日均总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，且本人等个人同一客户号码下的所有账户月内日均总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，贵行将根据《账户和服务费率表（个人客户适用）》向本人等个人收取账户服务月费。
• We understand and acknowledge that if one or more than one family members cancel the Premier Family Services, the combined monthly average Total Relationship Balance per person of all Linked Accounts will be changed and a monthly service fee will possibly be charged to us. If all linked family members cancel the Premier Family Services or only one family member remains, Premier Family Services will be cancelled automatically and all family members will no longer enjoy all the products, services or functions exclusive to Premier Family. After Premier Family Services are cancelled, if the combined monthly average Total Relationship Balance falls below HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank in the previous month, a monthly service fee will be charged according to the Bank's Tariff of Accounts and Services (for personal customers). 
   本人等理解和确认：如本人等账户相关联的一个或多个家庭成员退出「卓越理财」家庭金融服务，家庭成员的人均账户月内日均总余额将受到影响，可能会导致本人等被收取账户服务月费。若家庭成员全部退出或仅剩一名成员时，家庭金融服务将自动取消，所有家庭成员将无法继续享有家庭金融服务相关的产品、服务和功能。家庭金融服务取消后，如本人等个人同一客户号码下的所有账户总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，贵行将根据《账户和服务费率表（个人客户适用）》向本人等个人收取账户服务月费。
• (Only applicable to parents of Junior Account holder) We confirm that (i) the Junior Account of our minor child before he/she turns 18 will be governed by the Premier Junior Account Terms and Conditions which may be updated or amended by the Bank from time to time, a copy of which has been received, read and understood by us; and (ii) our signature(s) below will be deemed as specimen signature to be used in the accompanying operation of Junior Account(s); and (iii) agree that the bank collects and processes personal information of minor child for the purpose of providing services, and the bank has obtained the informed consent of the minor children before; and (iv) guide minor child to use bank account and related service correctly and have the obligation to guide minor child to use the junior account and properly manage the security of minor’s accounts.
 （仅适用于卓越理财青少年成长账户持有人的父母）本人等确认：（i）本人等的未成年子女于贵行开立的卓越理财青少年成长账户，在本人等的未成年子女年满18周岁之前，受《卓越理财青少年成长账户条款与细则》的约束，并且本人等已收执、阅读及理解该等条款；（ii）以下本人等的签字将被作为签字样本用于卓越理财青少年账户业务办理时的陪同证明；（iii）同意银行为提供服务所需而收集处理未成年子女的个人信息，并在此之前已经取得未成年子女的知情同意；（iv）将引导未成年子女正确使用银行账户和相关服务，对未成年子女及其青少年账户的使用负有监督管理义务，并将妥善管理好未成年人的账户安全。
• (Only applicable to parents of Junior Account holder) We understand that we can refer to Premier Welcome Pack for detailed information with regards to the independent instruction list of Junior Account holder. The welcome pack can be downloaded from HSBC China public website and this pack may be updated from time to time.  
 （仅适用于卓越理财青少年成长账户持有人的父母）本人清楚明白未成年子女能够独立完成的功能详细记载于《卓越理财欢迎手册》，该手册可以前往汇丰中国官方网站（www.hsbc.com.cn）下载阅读，且该手册内容可能不时有更新。
Applicant 1 (Adult Only)
申请人1（必需为成年成员）
S.V.
Name 姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
Relationship with Applicant 1:
与申请人1的关系：
Name 姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
S.V.
Relationship with Applicant 1: Minor Child
与申请人1的关系：未成年子女
•  I have submitted the account opening form to the Bank to apply for the account opening of Junior Account. I hereby apply for immediate linkage of the Junior Account with my family member (s)'s account(s), and apply for HSBC Premier Family Services after successful account opening with the Bank. 
    I understand and acknowledge that my parent(s) will be able to 1) view my transaction details and asset information; 2) manage my daily RMB cash withdraw limit of debit card, transactional RMB cash withdraw limit of debit card, daily overseas FCY cash withdraw limit of debit card, transactional overseas FCY cash withdraw limit of debit card, daily POS limit of debit card, transactional POS limit of debit card and daily third party payment platform transfer limit through Mobile Z. 
   本人已向贵行递交开户申请表申请开立卓越理财青少年成长账户。待卓越理财青少年成长账户开立后，本人愿将本人在贵行的卓越理财青少年成长账 户与家庭成员在贵行的账户相关联，共?同申请「卓越理财」家庭金融服务。
   本人理解和确认：本人的父亲和/或母亲将有可能通过汇丰中国手机银行1）查阅本人的交易详情和资产情况；2）管理本人的借记卡人民币取现每日限额、借记卡人民币取现单笔限额、借记卡境外外币取现每日限额、借记卡境外外币取现单笔限额、借记卡消费每日限额、借记卡消费单笔限额及第三方支付平台每日限额。
•  I understand and confirm that I can independently conduct below instructions through Mobile banking and internet banking of HSBC China: 1) Make new term deposits; 2) RMB transfer to family member(s) under one Premier Family HSBC account(s); 3) Global Transfer-Me to Me with no currency conversion; 4) Transfer tuition though International Education Payment Service to overseas school with no currency conversion; 5) Reactivate dormant account; 6) Change email address, telephone number and correspondence address; 7) Report loss or change the internet banking token, change or reset the internet banking pin, apply for SMS service; 8) Open a FCY sub-account and through phone banking of HSBC China: 1) Apply for damaged debit card replacement, change or reset debit card pin; 2) Apply, suspend, cancel and reactivate phone banking, change or reset phone banking pin; 3) RMB transfer to pre-designated payee(I still need to be accompanied by my parent to set the pre-designated payee in HSBC branch). I can independents conduct below instructions in branch: 1) Make new term deposits; 2) Personal information change; 3) Reactivate dormant account; 4) Open a FCY sub-account; 5)Emergency cash(the volume cannot exceed the FCY cash withdrawal transactional limit set by my parent); Also, I can follow HSBC China Wechat Subscription Account through digital channel. 
   *Please refer to Premier Welcome Pack for detailed information with regards to the independent instruction list of Junior Account holder. The welcome pack can be downloaded from HSBC China public website.
   本人理解和确认：本人可以通过汇丰中国手机银行及个人网上银行独立完成以下交易指令：1）办理定期存款；2）向同属同一个家庭金融服务的账户进行人民币转账；3）通过环球转账向本人在境外的汇丰同名账户进行同币种转账汇款；4）为缴纳学费目的通过汇丰留学汇款向海外院校进行同币种转账汇款；5）激活睡眠账户；6）修改电子邮件地址、电话号码和邮寄地址；7）挂失及更换个人网上银行安全密码器、更换或重置网上银行密码、申请短信通知; 以及8) 加开外币子账户等；本人可以通过汇丰中国电话银行独立完成以下交易指令：1）申请更换受损借记卡、更换或重置借记卡密码；2）申请、终止、取消及激活电话银行、更换或重置电话银行密码；3）向预设收款人进行人民币转账汇款（设置预设收款人仍需本人父母陪同在贵行的分支行完成）等；本人亦可以亲临分支行独立办理以下业务：1）开立普通通知存款、定期存款及个人大额存单；2）修改个人账户信息；3）激活睡眠账户；4）加开外币子账户；5）紧急现金服务（经汇丰中国授权支取的应急现金限额应不超过本人父母授权的单笔外币取现额度）；本人亦可以通过电子渠道关注汇丰中国微信订阅号。
   * 更为详细的卓越理财青少年成长账户持有人可以独立完成的交易指令明细需参考《卓越理财欢迎手册》。该手册可以前往汇丰中国官方网站下载。
•  I understand and acknowledge that to protect the safety of my account, I will need my parent(s)'s companion to conduct below services in branch: 1) Early withdrawal of call deposit, term deposit and certificate of deposit; 2) Change the maturity instruction of call deposit and term deposit; 3) Cash deposit or cash withdrawal; 4) Set pre-designated payee; 5) Transfer to non pre-designated transfer or transfer to other accounts under my name in other banks; 6) FX conversion service; 7) Receipt of important documents (e.g. internet banking token and debit card pin); 8) Issue certificate of deposit or certificate of frozen deposit 9) Activation of accounts that have no transaction for 6 months since account opening, unclaimed account and dormant customer 10) Reset internet banking pin 11) Overseas account open booking; and 12) Debit card application(card replacement application, activation of Unionpay Online, daily cumulative POS limit setting, delete hot, card cancellation)*
    * Please refer to Premier Welcome Pack for detailed information with regards to the instructions conducted by Junior Account holder that need the companionship of parents. The welcome pack can be downloaded from HSBC China public website.
   本人理解和确认：为了保护本人的账户安全，本人办理以下业务时需在本人的父亲和/或母亲陪同下亲临贵行的分支行申请：1）提前支取普通通知存款、定期存款及个人大额存单；2）更改普通通知存款、定期存款到期续存指令；3）办理或支取活期存款；4）预设转账收款人；5）向非预设收款人转账汇款或向本人在他行的同名账户转账汇款；6）结售汇以及外币间兑换业务；7）领取重要凭证，如个人网上银行安全密码器和借记卡密码；8）开立存款证明或者冻结存款证明；9）开户之日起6个月不动账柜面业务激活、静止账户激活、睡眠客户激活；10）重置网银密码；11）海外汇丰开户预约服务；以及12）借记卡服务书面申请（补换卡、银联在线激活、每日累计消费限额设置、取消冻结、销卡）等** 更为详细的卓越理财青少年成长账户持有人需要在本人父亲和/或母亲陪同下亲临分支行完成的申请需参考《卓越理财欢迎手册》。该手册可以前往汇丰中国官方网站下载。
•  I understand and acknowledge if the combined monthly average Total Relationship Balance per person of all Linked Account falls below the HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank and if the combined monthly average Total Relationship Balance of  any one account in the Linked Accounts falls below HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank, a monthly service fee will be charged from that specific account holder according to the Bank's Tariff of Accounts and Services (for personal customers). 
   本人理解和确认：如账户相关联的家庭成员的人均账户月内日均总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，且本人个人同一客户号码下的所有账户月内日均总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，贵行将根据《账户和服务费率表（个人客户适用）》向本人个人收取账户服务月费。
•  I have received, read and understood the Premier Junior Account Terms and Conditions and agreed to accept.
   本人已经收到、阅读及理解《卓越理财青少年成长账户条款与细则》，并同意接受该等条款的约束。
S.V.
Minor Name 未成年子女姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
S.V.
Father Name 父亲姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
S.V.
Mother Name 母亲姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
Cancel the linkage with my immediate family member's account and exit from HSBC Premier Family
取消与我的直系家属账户相连并取消[卓越理财] 家庭金融服务
• I hereby cancel the linkage with my family member(s)' account(s) and exit from HSBC Premier Family. I understand and acknowledge that I will not be entitled to the service exclusively provided to Premier Family, such as spending control, family view, etc. If the combined monthly average Total Relationship Balance of all the accounts under the same customer number fall below the HSBC Premier Minimum Total Relationship Balance requirement set by the Bank, a monthly service fee will be charged according to the Bank's Tariff of Accounts and Services (for personal customers).
   本人特此申请退出本人参与的「卓越理财」家庭金融服务，本人理解和确认：本人将不再有权享受[卓越理财] 家庭金融服务以及与之相关的所有产品、服务和功能包括但不限于家庭成员间账户限额管理、家庭成员间共享浏览等。若本人个人同一客户号码下的所有账户的月内日均总余额低于贵行设定的「卓越理财」最低账户总余额，贵行将根据《账户和服务费率表（个人客户适用）》向本人个人收取账户服务月费。
    Note: Please note that if you are a Junior Account holder, you cannot apply for exit from HSBC Premier Family until you are 18 year old.
  注：请注意，若您为卓越理财青少年成长账户持有人，您在年满18周岁前，不能申请退出家庭金融服务并持有独立账户。
S.V.
Name 姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
(Only applicable to parents of Junior Account holder) Set/Change the spending limits of Junior Account holder
（仅适用于卓越理财青少年成长账户持有人的父母）为卓越理财青少年成长账户持有人设置/更改交易限额
Daily cumulative debit card POS limit 
每日借记卡累计消费限额
(CNY 0-CNY 1,000,000  0-100万人民币)
(CNY 0-CNY 20,000  0-2万人民币)
(CNY 0-CNY 10,000  0-1万人民币)
Daily cumulative debit card FCY cash withdrawal limit
每日借记卡累计外币取现限额
Daily cumulative debit card RMB cash withdrawal limit
每日借记卡累计人民币取现限额
(CNY 0-CNY 20,000  0-2万人民币)
Daily cumulative third party payment platform transfer limit
每日第三方支付平台限额
Note: If you are using the spending control function of Family Module on Mobile banking of HSBC China, you can continue using the function to easily change the limits for you minor child.
注：若您已使用汇丰中国手机银行－卓越理财家庭金融服务板块限额管理功能，您可以继续使用该功能修改限额。
S.V.
Mother/Father Name 父亲/母亲姓名
Customer No.  客户号
Customer Signature  客户签字
Junior Account Customer No.  卓越理财青少年成长账户客户号
For Bank Use Only 银行专用
Applicant 1 Customer Number
Relationship Manager Code
RM Branch
Input by
Checked by
Bank Authorized Signature and Stamp
S.V.
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